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Llums i taquígrafs a la mancomunitat de la piscina 

L'any 2005 els municipis de Palamós, Calonge i Vall-llobrega es 
constitueixen com a Mancomunitat de municipis i aproven els 
seus estatus. L'objectiu principal pel que es va constituir la 
Mancomunitat era per l'establiment i gestió, i executar les obres 
que fossin necessàries per l'equipament d'una piscina pública 
coberta.

Però, quant paguem amb diner públic en despesa de personal 
per a mantenir, des d’aquesta mancomunitat, una piscina 
gestionada per una empresa privada?

    

Plens amb debat 
LA CUP ATURA EL 

PRIMER PLE PER A FER 
UNA ASSEMBLEA  

LES TRES MOCIONS DE 
LA CUP S’APROVEN 

l

PRIORITATS A 

TREBALLAR DES DE 

LA CUP

VINE I PARTICIPA 
SOM L’ESQUERRA 
INDEPENDENTISTA

Uns 60.000 euros és la 
quantitat de diners 

públics que serveixen 
per pagar a alguns 

polítics i tècnics dels 
Ajuntaments que 

formen la 
mancomunitat
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Aparentment, els nostres representants polítics creen un altre 
ens per prestar determinats serveis que transcendeixen l'àmbit 
municipal, ja que teòricament una prestació o activitat 
desenvolupada en un marc territorial més ampli que el d'un sol 
municipi ha de ser més eficaç i més rendible. 

Ans al contrari, com comprovareu quan hàgiu acabat de llegir 
aquest article, la creació d'aquest nou ens, amb el relativament 
poc temps de vida que té, ha estat una guardiola perfecta per 
generar sobresous a alguns polítics i a uns pocs funcionaris.

El festival de sobresous comença a partir de l'1 de juliol de 
2006: els dos funcionaris dels ajuntaments de Palamós i 
Calonge, que fan tasques de Secretaria i Intervenció a la 
Mancomunitat per acumulació de tasques, i que ja cobren un 
important sou pel seu treball a l'administració, comencen a 
percebre la generosa gratificació de 725€ mensuals. Quantitat 
canviada a dia 1 de gener de 2010 en la insultant xifra de 
1.400€ mensuals, en el moment de plena crisi econòmica i 
davant les fortes retallades. Aquesta quantitat s'ha actualitzat 
per la rebaixa del 5% del sous públics a 1.330€ mensuals. 

A banda d'això, a inicis de la passada legislatura, els polítics 
representants dels tres municipis a la mancomunitat, acorden 
en Assemblea General de 14 de juliol de 2011 auto-atorgar-se 
la quantitat de 503,88€ per assistència a l'Assemblea General i 
387,60€ per assistència a la Comissió de Comptes. 

Convé subratllar que tots els membres presents en aquesta 
primera Assemblea General de la passada legislatura (Teresa 
Ferrés, Joan M. Juan, Josep Palet, Èrik Solés, Josep M. Martí, 
Jordi Soler, Albert Ros, Joan Caner, Rufino Guirado i 
Vicenç Cebrià) van votar a favor de percebre aquesta 
nova assignació econòmica. Com es pot veure amb els 
anteriors noms, hi ha gran diversitat de partits polítics a 
favor: PSC, ICV, ERC, CDC i UDC. 

Es podria caure en el parany de dir que aquests polítics 
i funcionaris han de cobrar per les tasques que realitzen 
per la comunitat, i és veritat que han de cobrar, però el 
que fan és cobrar per dues bandes, tant de l'ajuntament 
d'on provenen com de la mancomunitat, per realitzar 
reunions en horari laboral a les nou del matí. 

Així com també es podria pensar que han de cobrar 
perquè tenen un munt de feina extraordinària a fer per 
la mancomunitat, però de mitjana les Assembles 
Generals de l'última legislatura tenien quatre punts a 
l'ordre del dia incloent-hi els punts d'¨aprovació de l'acta 
anterior¨ i de ¨precs i preguntes¨.  

Comptat i debatut, això és un exemple del que han fet 
els nostres representants polítics últimament. Des de la 
CUP ens comprometem a continuar informant a la 
població del que no ens és explicat per cap mitjà. 

    

El 28 de març de 2014, M. 
Teresa Ferrés, Joan M. Juan, 
Joan Curto, Èrik Solés, Jordi 
Soler, Albert Ros i Rufino 
Guirado cobren 891,48€ per 
10 minuts de comissió de 
comptes i 10 minuts de 
d'Assembla General.   

       20 minuts = 891,48€    
      preu hora : 2.674, 44€  

4 punts de mitjana a l'ordre 
del dia de les Assembles 
Genera ls durant l 'ú l t ima 
l e g i s l a t u r a , i n c l o e n t - h i 
l'«aprovació de l'acta anterior» 
i «precs i preguntes» 

503,88€ és el que han cobrat 
els nostres polítics com a 
vocals de l'Assemblea General 
per 12 minuts de mitjana en 
les últimes 5 Assemblees 
Generals 

Dades
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EL PLE DEL MES D’AGOST VA APROVAR LES TRES MOCIONS 
PRESENTADES PER LA CUP 

  
El ple del passat 28 de 

juliol es van aprovar les tres 
mocions que havia presentat 
la CUP per ser debatudes. La 
moció per canviar el nom 
del carrer Remigi Robau 
Morató, que fou combatent 
de la Falange Española 
Tradicionalista i de la JONS 
v a s e r a p r o v a d a p e r 
unanimitat. La moció per 
impulsar la democràcia 
participativa a la nostra vila 
també va ser aprovada, així 
com també va obtenir majoria 
de vots favorables la moció 
per instal·lar cartelleres 
públiques per les entitats i 
associacions de la vila. 

Volem destacar que amb 
l'aprovació de la segona 
moció s'acorda que el govern 
municipal inicïi com més aviat 
m i l l o r i s e m p re a b a n s 
d'acabar aquest any, els 
tràmits de redacció del 
Reglament de Participació 
Popular i de modificació de 
l'actual Reglament Orgànic 
Municipal (ROM), en ambdós 

casos, comptant amb les 
aportacions de ciutadans i 
entitats. En aquesta mateixa 
moció, també es va acordar 
permetre la intervenció de 
consultes del públic a la 
fi n a l i t z a c i ó d e l s P l e n s 
municipals, acció que ja 
preveia el ROM actual, però 
ningú des del 1997 havia 
proposat impulsar-ho. 

Per al debat i posterior 
votació de la darrera moció, 
en Joan Bohigas -portaveu 
de la CUP al consistori- 
demana aturar el ple per 
poder fer una assemblea i 
debatre la retirada d’un punt 
de la moció per tal que fos 
àmpliament votada a favor. El 
punt en qüestió amb el qual 
algun grup municipal va 
mostrar reticències era el que 
demanàvem que es deixés de 
m u l t a r ( s e g u i n t l e s 
instruccions de l’Ordenança 
de Civisme vigent) a les 
entitats i associacions del 
poble que pengen cartells  
fins a la instal.lació definitiva 

de les cartelleres. Des de la 
CUP es va acceptar treure 
aquest punt de la moció per 
la importància que suposava 
l’aprovació d’aquesta per al 
bé col.lectiu de la vila. 

P e r a c a b a r , v o l e m 
m a n i f e s t a r l a n o s t r a 
satisfacció perquè feia molt 
temps que en el Ple del 
nostre Ajuntament no hi havia 
debat polític sobre aspectes 
de la nostra Vila.  

Mentre la CUP Sant Joan-
P a l a m ó s c o n t i n u ï 
representada en aquest 
Ajuntament, garantirem que 
serà en el Ple i amb la 
necessària transparència 
per a garantir el debat, des 
d’on també farem política. En 
p r i m e r l l o c , p e rq u è l a 
ciutadania es mereix saber 
què pensa i què fa cada grup 
municipal. I també perquè 
apostem per una manera de 
fer diferent, lluny dels pactes 
en despatxos. Amb un peu a 
la institució i un peu al carrer. 

EL PLE DEL MES DE SETEMBRE 

Al Ple municipal d’aquest mes de setembre es va aprovar una moció d'urgència presentada i 

aprovada per tots els grups municipals amb el 90% de les propostes que vam fer arribar des de la 

CUP i que contemplaven les premisses i punts concrets de la Plataforma Stop Mare Mortum. Tan la 

concentració feta prèvia al ple com la moció aprovada són per a garantir l’acollida i l’asil a les 

persones refugiades. 

Des de la CUP Sant Joan-Palamós, vam realitzar una sèrie de preguntes a l'equip de govern que 

van ser parcialment respostes. Però amb el nostre compromís de transparència i informació a la 

ciutadania, anirem informant a través d'aquest butlletí i d'altres mitjans de les qüestions que no 

se'ns expliquen i són d'interès per la ciutadania. 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Prioritats a treballar per part de la CUP: 

‣ Aplicació d’uns pressupostos participatius durant la propera legislatura 

(2015-2019) on els palamosins i palamosines puguin decidir sobre els grans 

projectes que els afecten a ells i a la vila, mitjançant la participació directa. 

‣ Màxima transparència tant en l’acció política diària com en els comptes 

municipals i en les contractacions. Això és: 

‣ Auditoria econòmica sobre l’endeutament de l’Ajuntament per tal 

d’avaluar i quantificar el deute total: què es deu, a qui, en quines 

condicions i des de quan. Cal que aquesta informació sigui pública i a 

l’abast de tothom. 

‣ Publicació dels sous i totes les retribucions dels càrrecs públics. 

‣ Creació d’una regidoria de treball local amb l’objectiu de combatre l’atur. 

Creació d’una borsa de treball local per millorar la coordinació i la difusió de 

tots els espais d’inserció laboral de Palamós. 

‣ Aplicació de la moció aprovada el febrer del 2014 sobre habitatge. 

‣ Defensa dels serveis públics.  Estudiar la viabilitat de la gestió directa 

per part de l’Ajuntament dels serveis que s’ofereixen en règim de 

concessió i revocar-ne la concessió en els casos que sigui possible. 

Replantejarem també el funcionament de patronats i altres 

organismes municipals existents per tal d’assegurar-ne la seva 

representativitat i el control democràtic de la seva activitat. 

‣F o m e n t d e l c o m e r ç d e 

proximitat, establint un protocol 

d’actuació conjunta amb els 

comerciants de Sant Joan i 

Palamós per tal de dinamitzar el 

comerç local. 

‣Augment de la despesa social, 

ampliant els serveis que s’ofereixen 

des d’Acció Social de l’Ajuntament, 

amb un increment dels programes 

socials d’iniciativa municipal. 

‣ T i n d re m u n c o m p ro m í s 

irrenunciable amb l’actual 

p rocés independent is ta i 

recorrerem a la desobediència 

institucional si s’escau.

    

La Frase  

“L’únic límit, la utopia” 

Manuel de Pedrolo 

El Número 

0 euros és el que 
cobra el regidor de la 
CUP per la tasca de 
representant de 
l’assemblea local, que 
és l’òrgan decisiu 
sobre què, com i quan 
invertir els diners que 
es perceben de 
l’Ajuntament. 

Propers actes 

. 17 de setembre ’15: 
acte de campanya de 
la CUP. A les 20h a la 
Biblioteca Lluís 
Barceló i Bou 

#Governem-nos 

. 6 de desembre ‘15: 
taller de tions al 
Passeig del mar i 
posterior 
esCUPdellada popular 
per a tothom. 

Per recordar 

Dediquem aquest 
primer butlletí, que 
vol ser un mitjà 
popular i obert, al 
nostre company Lluís, 
quan aviat farà un any 
de la seva mort.  

Et recordem! 


